

The School District of Philadelphia

PARENT NOTIFICATION LETTER FOR OPPORTUNITY SCHOLARSHIPS

“Please fill out the English portion of the form you require, the target language portion will be filled out automatically”

Notice of Opportunity Scholarships

Please Read: Important Information Affecting Your Child

DATE: _____

Dear _____ Parent or Guardian,
School Name

The Opportunity Scholarship Tax Credit Program (OSTCP) was created pursuant to Act 85 of 2012 (72 P.S. §1701-G.1, *et seq.*). This program enables eligible students residing within the boundaries of a low-achieving school to apply for a scholarship to attend a participating public or nonpublic school. A low achieving school is defined as a public elementary or secondary school ranking in the bottom 15 percent of its designation as an elementary or secondary school. This ranking is based upon the combined math and reading scores from the previous school year’s PSSA.

The scholarships are funded by businesses that make contributions to scholarship organizations in exchange for a tax credit. The number of scholarships available to parents depends on the amount of contributions made by businesses.

_____ is on the list of the bottom 15 percent for combined performance on the math and reading tests on the 2012 PSSA.

Opportunity scholarships will be awarded by approved opportunity scholarship organizations, not the Department of Community and Economic Development (DCED). The list of opportunity scholarship organizations is available on DCED’s website, www.newpa.com/ostc. This link provides specific instructions on how to contact approved opportunity scholarship organizations. Additional information is available on our school district’s website at www.philasd.org and on the Pennsylvania Department of Education’s website at www.education.state.pa.us.

Sincerely,

PRINCIPAL

منطقة فيلادلفيا التعليمية

رسالة الأهل لفرصة المنح المدرسية

إعلام بشأن المنح
الرجاء القراءة: معلومات هامة تؤثر على طفلك

التاريخ: _____

الأعضاء أهالي/أوصياء طلاب مدرسة _____

تم إنشاء برنامج إعفاء ضريبي لفرص المنح بحسب قانون 85 لسنة 2012 (72 P.S. §1701-G.1) وما يتبعه. ويخول هذا البرنامج الطلاب الساكنين في حدود مدرسة ذات أداء منخفض أن يقدموا طلبا لمنحة للذهاب إلى مدارس عامة أو خاصة. وتعرف المدارس ذات الأداء المنخفض كمدرسة ابتدائية أو ثانوية تكون في القسم الأسفل من 15 بالمائة من المدارس الابتدائية والثانوية. ويعتمد هذا التعيين على علامات مدموجة في الرياضيات والقراءة في امتحان ولاية بنسلفانيا للتقييم المدرسي في السنة السابقة.

ويمول المنح الشركات التي تقدم تبرعات للمؤسسات المدرسية من أجل الحصول على إعفاء ضريبي. ويعتمد عدد المنح المتاحة للأهل على كمية التبرعات من هذه الشركات.

ومدرسة _____ هي على لائحة في القسم الأسفل من 15 بالمائة في أدائها امتحانات في الرياضيات والقراءة في امتحان ولاية بنسلفانيا للتقييم المدرسي في سنة 2012.

تقوم مؤسسات فرص المنح المعترف بها بتقديم فرص المنح ولا تقوم بها دائرة التطوير الاقتصادي المجتمعي (DCED). ويمكن الحصول على لائحة بأسماء مؤسسات فرص المنح على موقع دائرة التطوير الاقتصادي المجتمعي وهو www.newpa.com/ostc. ويقدم هذا الرابط تعليمات خاصة عن كيفية الاتصال بمؤسسة فرص المنح المعترف بها. كما توجد معلومات إضافية على موقع منطقة فيلادلفيا التعليمية على www.philasd.org وموقع وزارة التعليم في ولاية بنسلفانيا على www.education.state.pa.us.

باحترام،

_____ المدير

لمزيد من الوثائق والمعلومات المترجمة إلى العربية، إذهب إلى الموقع على الانترنت www.philasd.org/language/arabic